

**VILLE DE  
MONTRÉAL-OUEST**



**AVIS DE PROMULGATION D'UN RÈGLEMENT**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que, lors d'une séance régulière tenue le 14 décembre 2020, le Conseil de la Ville de Montréal-Ouest a adopté le Règlement n° 2020-008 intitulé « Règlement sur les taxes de la Ville de Montréal-Ouest pour l'exercice financier 2021 ».

Ledit règlement entre en vigueur conformément à la loi et est disponible pour consultation à l'Hôtel de Ville situé au 50 avenue Westminster Sud durant les heures d'ouverture de bureau, soit du lundi au vendredi de 8h30 à 16h30, ou en consultant le site <https://montreal-west.ca>.

Donné à Montréal-Ouest, ce 13 janvier 2021.

Claude Gilbert  
Greffier

**TOWN OF  
MONTREAL WEST**



**NOTICE OF ENACTMENT OF A BY-LAW**

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned that, at a Regular Meeting held on December 14, 2020, the Council of the Town of Montreal West adopted By-Law No. 2020-008 titled "By-Law concerning taxes of the Town of Montreal West for the fiscal year 2021".

The said by-law shall come into force according to the law and may be consulted at the Town Hall at 50 Westminster Avenue South during regular office hours, being Monday through Friday between 8:30 a.m. and 4:30 p.m. or by visiting the website <https://montreal-west.ca>.

Given at Montreal West, on January 13, 2021.

Claude Gilbert  
Town Clerk